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WETSON1WERP 

houdende verhoging en vermindering van som 
mige vastleqqinqs- en ordonnanceringskredieten 
die als buitengewone begroting voor het beqro- 

tingsjaar 1968 werden uitgetrokken. 

VERSLAG 

NAMENS DE COMMISSIE 
VOOR DE FINANCIEN ( l) 

UITGEBRACHT DOOR DE HEER CHABERT. 

DAMES EN HEREN, 

Uw Commissie besprak het onderhavige wetsontwerp 
tijdens haar vergadering van 8 januari 1969. 

Een lid merkte op dat de Regering, op blz. 17 van stuk 
n' 6bis van de Senaat, een bijkomend vastleggingskrediet 
van 6 600 miljoen frank en een bijkomend ordonnancerinqs 
krediet van 700 miljoen frank heeft uitgetrokken voor de 
vernieuwing van de gevechtsvliegtuigen, 

De vorige regering had er zich mee vergenoegd een 
symbolisch krediet van l 000 frank uit te trekken. Maar 
wanneer men de begroting van Landsverdediging voor 1968 
nagaat, stelt men vast dat in de vereiste financiering was 
voorzien. 
Hoe is het bijkomend ordonnanceringskrediet van 700 

miljoen frank dan te verantwoorden 7 

( 1) Samenstelling van de Commissie: 
Voorzitter: de heer Dequae. 
A. - Leden : de heren Baeskens, Chabert, Dequae, Meyers, Michel, 

Persoons, Passon, Vandamme, - de heren Boeykens, Brouhon, Claes 
(Willy), Deruelles (Henri), Detiège, Mottard, Simonet. - de heren 
Ciselet, De Clercq, Ddraigne, Delme lie (Gérard), Gendebien. - de 
heren Olaer ts, Van der Elst. - de heer Defosset. 

B. - Plaatsvervangers : de heren De Grqse, Goeman, Peeters, 
Urbain. - de heren Boutet, Hurez, Lemers. Van Deele. - de heren 
Huboux, Pede, V,,n Lidth de Jeude. - de heer Goemans. - de heer 
Moreau. 

Zie: 
221 (1968-1969): 
- N• 1 : Ontwerp door de Senaat overgezonden. 
- N• 2 : Amendement. 
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PROJET DE LOI 

augmentant et réduisant certains crédits d'enqa 
gement et d'ordonnancement ouverts au titre du 
budget extraordinaire pour l'année budgétaire 

1968. 

RAPPORT 

FAIT AU NOM DE LA COMMISSION 
DES FINANCES ( 1) 

PAR M. CHABERT. 

MESDAMES, MESSIEURS, 

Votre Commission a examiné le présent projet de loi 
au cours de sa réunion du 8 janvier 1969. 
Un membre à signalé qu'à la page 17 du document n° 6bis 

du Sénat, le Gouvernement prévoit, pour le renouvellement 
des avions de combat, un crédit d'engagement supplémen 
taire de 6 600 millions de francs et un crédit d'ordonnan 
cement supplémentaire de 700 millions de francs. 

Le gouvernement précédent s'était contenté d'inscrire un 
crédit symbolique de 1 000 F. Mais, si I' on se réfère au 
budget de 1968 de la Défense nationale, on constate qu'il 
avait prévu le financement nécessaire. 

Dès lors, comment se justifie le crédit d'ordonnancement 
supplémentaire de 700 millions ? 

( 1) Composition de la Commission : 
Président : M. Dequae. 
A. - Membres: MM. Baeskens, Chabert, Dequae, Meyers, Michel, 

Persoons, Passon, Vandamme. - MM. Boeykens, Brouhon, Claes 
(Willy), Deruelles (Henri), Detiège, Mottard, Simonet. - MM. Clse 
let, De Clercq, Defraigne, Delruelle (Gérard), Gendebien. - 
MM. Olaerts, Van der Elst. - M. Defosser. 

B. - Suppléants : MM. De Gr çse, Goeman, Peeters, Urbain. - 
MM. Boulet, Hurez, Lamers, Van Deele. - MM. Hubuux, Pede, Van 
Lidth de [eude. - M. Goemans. - M. Moreau. 

Voir, 
221 (1968-1969) : 
- N• 1 : Projet transmis par le Sénat. 
- N• 2 : Amendement. 

G. - 217 
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Antwoord van de Minister Fall Begroting: 

Het is juist dat de vorige Regering op de begroting van 
het Ministerie van Landsverdediging een artikel 30 had 
ingeschreven waardoor de Minister van Landsverdediging 
ertoe gemachtigd werd om de opbrengst van overdracht of 
van afstand van onroerende goederen door Landsverdedi 
ging als ontvangst te boeken en die fondsen o.rn. aan te 
wenden, ten belope van 1 500 miljoen frank, voor infra 
structuur- of investeringsuitgaven. Van dit bedrag was 
700 miljoen bestemd voor de financiering van de eerste 
tranche van het programma « vliegtuigen». 
De huidige Regering heeft evenwel gemeend dat de infra 

structuur- of investeringsuitgaven niet op die wijze moesten 
worden gefinancierd. Zij heeft de beslissing van de vorige 
regering geëerbiedigd wat betreft het bedrag van l 500 
miljoen dat bestemd was voor het programma « qevechts 
waqens », maar voor het programma «vliegtuigen» heeft 
zij de vereiste vastleqqinqs- en ordonnanceringskredieten 
aangevraagd in het bijblad. 

Een ander lid vroeg hoever het thans staat met het 
ontwerp van domaniale wet. 

Antwoord van de Minister Fan Financiën: 

Het ontwerp is thans aanhangig bij de Kamer. De Rege 
ring heeft onlangs amendementen voorgesteld en zal ervoor 
zorgen dat zij spoedig worden besproken, 

In verband met het ontwerp van domaniale wet vroeg 
een lid hoever het thans staat met de afstand van het 
oefenplein aan de Vrije Universiteit van Brussel. 

Antwoord van de Minister (lan Financiën : 

ln dit verband heeft de Regering onlangs beraadslaagd 
over een wetsontwerp dat eerlang bij het Parlement zal 
worden ingediend. 

* * * 

Het amendement van de heer Moulin (Doc. n" 221/2) 
werd verworpen met 11 stemmen en 2 onthoudingen. 
De artikelen alsmede het gehele ontwerp werden aan 

genomen met 11 stemmen en 2 onthoudingen. 

De Verslaggw,er, 

J. CHABERT. 

De Voorzitter, 

A. DEQUAE. 

Réponse du Ministre du Budget: 

Il est exact que le gouvernement précédent avait prévu 
dans le budget du Ministère de la Défense nationale un 
article 30 qui autorisait le Ministre: de la Défense nationale 
à prendre en recettes Ie produit du transfert ou de la cession 
de biens immeubles par la Défense nationale, et à, notam 
ment, affecter ces fonds à concurrence de 1 500 millions à 
des dépenses d'infrastructure ou d'investissement. De ce 
montant, 700 millions étaient destinés au financement de 
la première tranche du programme « avions». 

Le Gouvernement actuel a toutefois estimé que le finan 
cement des dépenses d'infrastructure ou d'investissement 
ne devait pas se réaliser par un tel canal. II a respecté la 
décision du Gouvernement antérieur en ce qui concerne la 
quotité de 1 500 millions, afférents au programme « chars», 
mais en ce qui concerne le programme «avions», il a solli 
cité des crédits d'engagement et d'ordonnancement néces 
saires dans le feuilleton. 

Un autre membre a demandé où en était actuellement Ie 
projet de loi domaniale ? 

Réponse du Ministre des Finances : 

Le projet est actuellement pendant devant la Chambre. Le 
Gouvernement, qui a introduit récemment des amendements, 
fera diligence pour que l'examen en soit poursuivi. 

En relation avec le projet de loi domaniale, un membre 
a demandé où en était actuellement la question de la cession 
à l'Université Libre de Bruxelles de la plaine des manœu 
vres. 

Réponse du Ministre des Finances : 

Le Gouvernement a délibéré récemment sur un projet 
de loi relatif à cet objet qui sera déposé incessamment au 
Parlement. 

* * * 

L'amendement présenté par M. Moulin (Doc. 11° 221/2) 
a été repoussé par 1 I voix et 2 abstentions. 

Les articles ainsi que l'ensemble du projet ont été adop 
tés par 11 voix et 2 abstentions. 

Le Rapporteur; 

J. CHABERT. 

Le Président, 

A. DEQUAE. 


